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P R O T O K Ó Ł  Nr XXX/2021 

z XXX sesji Rady Gminy Kraszewice odbytej 28 maja  2021 r. 

w Sali sesyjnej Urzędu Gminy Kraszewice  

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański o godz. 12:00 otworzył sesję i po 

powitaniu radnych i gości oświadczył, iż zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu 

uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi 

quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji. Listy obecności radnych 

oraz gości stanowią załączniki nr 1 i 2 do nin. protokołu.  

Przewodniczący Rady Gminy przypomniał, że porządek obrad dzisiejszej sesji 

przedstawia się następująco:  

 

1. Otwarcie obrad sesji. 

2. Przedstawienie porządku obrad XXX sesji Rady Gminy. 

3. Wybór Sekretarza obrad sesji. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Gminy. 

5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i z realizacji uchwał. 

6. Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja o współpracy z  Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody Polskie      

     Zarząd  Zlewni w Kaliszu. 

8. Informacja z działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 rok oraz          

przedstawienie  potrzeb w tym zakresie. 

  9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kraszewice z organizacjami             

      pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku    

    publicznego na rok 2020. 

 10. Podjęcie  uchwał w sprawie: 

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2021 rok,  

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2021-2031, 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego, 

4) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kraszewice, 

5)  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Kraszewice i Miastem  

i Gminą Grabów nad Prosną w sprawie powierzenia Miastu i Gminie Grabów nad 

Prosną zadań w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, zamieszkałym na 

terenie Gminy Kraszewice dowozu do Specjalnego Ośrodka Szkolno-

Wychowawczego w Ostrzeszowie w roku szkolnym 2021 / 2022, 

6)  określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kraszewice w    roku szkolnym 

2021 / 2022, 

7) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie Gminy 

Kraszewice, 
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8) wprowadzenia na terenie Gminy Kraszewice ograniczenia w godzinach nocnych 

sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych   do spożycia poza miejscem     

sprzedaży.   

11. Interpelacje i zapytania Radnych.  

12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

  13. Wolne wnioski i informacje. 

  14. Zakończenie obrad. 

 

 

Radni przyjęli porządek następującą ilością głosów  

Za- 13 głosów, przeciw- 1 głos, wstrzymało się –0 głosów ) 

 

Punkt 3. Wybór   Sekretarza obrad sesji  

Na Sekretarza Obrad XXX Sesji Rady Gminy wybrana została radna Sylwia Kolenda  

 

Punkt 4. Przyjęcie protokołu z obrad XXIX sesji Rady Gminy. 
 

Przewodniczący Rady Gminy poprosił  sekretarza XXIX sesji Rady Gminy aby 

wypowiedział się na temat protokołu 

Sekretarz XXIX sesji radny Paweł Ilski   stwierdził że protokół  z XXIX  sesji jest zgodny z 

jej przebiegiem i zawnioskował o przyjęcie bez odczytywania  

(za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się - 0 głosów) 

 
 

 

Punkt 5. Sprawozdanie Wójta Gminy z prac w okresie międzysesyjnym i realizacji   

uchwał. 
 

Wójt przedstawił sprawozdanie 

Do sprawozdania radni mieli następujące uwagi i zapytania  

Radny Jan Wojtaszek odniósł się do wypowiedzi Wójta odnośnie zebrania w Racławicach 

w sprawie progów na drodze . Progi miały być zamontowane na wniosek mieszkańców 

zamieszkałych w bezpośrednim sąsiedztwie drogi a zadecydowali mieszkańcy co 

mieszkają  z drugiej strony przy drodze powiatowej. Radny uważa, że wniosek o założenie 

progów został złożony ustnie i ze względu na bezpieczeństwo powinien być rozpatrzony 

przez odpowiednią komisje a stało się inaczej. 

 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
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Punkt 6 Informacja z działalności Rady Gminy w okresie międzysesyjnym 

 

Przewodniczący Rady Gminy Artur Chowański przedstawił następujące sprawozdanie  

 

 

W dn. 23 maja brałem udział w uroczystym sadzeniu drzewek dla dzieci urodzonych 

w 2020 roku. W ubiegłym roku w naszej gminie urodziło się 34 dzieci, a w wydarzeniu 

wzięło udział 18 dzieci wraz z rodzicami. Zasadzono 18 śliwo-jabłoni, które upiększą 

drogę za pomnikiem powstańców styczniowych. W uroczystości brał udział również radny 

Jan Wojtaszek. 

 

W piątek 21 maja zebrała się powołana przez pana wójta kapituła do spraw osiągnięć 

sportowych w naszej gminie. Radę Gminy reprezentowała na niej pani 

wiceprzewodnicząca Halina Zdych. Wczoraj na z okazji święta samorządowca na 

zaproszenie pana wójta brałem udział w spotkaniu z byłymi wójtami i przewodniczącymi 

RG Kraszewice. W spotkaniu brał udział  obecny radny, a były przewodniczący RG  pan 

Jan Puchała.  

 

Odbyły się posiedzenia następujących stałych komisji RG: 

20 maja spotkała się Komisja Kultury, Oświaty Zdrowia, Ochrony Środowiska, Prawa i 

Porządku Publicznego której przewodniczył radny Jacek Wabnik. Bardzo proszę o 

przedstawienie informacji z prac Komisji. 

 

 Radny Jacek Wabnik  poinformował, że w  dniu 20 maja odbyła się komisja Oświaty na 

której głównym  tematem  była analiza  arkuszy organizacyjnych i opiniowaliśmy kilka 

projektów uchwal dotyczących oświaty i Komisji Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych  

 

 

21 maja odbyło się posiedzenie Komisja Rozwoju Gospodarczego i Budżetu. Bardzo 

proszę przewodniczącego Sylwestra Gołdyna o przedstawienie informacji z posiedzenia 

komisji. 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Sylwester Gołdyn poinformował że w  dniu 21 maja 

odbyła się komisja budżetowa która zajęła się następującymi zagadnieniami 
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1. Nakreślenie planu inwestycji na rok bieżący jak i przyszłe lata dających w przyszłości 

wymierne oszczędności finansowe. 

2. Informacje na temat możliwości modernizacji stacji uzdatniania wody w Kuźnicy 

Grabowskiej a także oczyszczalni ścieków w Mącznikach oraz podłączenia linii 

wodociągowej do Mącznik i Jaźwin. 

3. Zamierzenia prac porządkowych i remontowych w 2021 r.  

Z bloku uchwał negatywnie zaopiniowaliśmy jedną uchwałę dotyczącą nocnej sprzedaży 

alkoholu  

Następnie komisja zajęła się dwoma sprawami  

1. Zaopiniowanie zasadności wykonania inwestycji dotyczącej przebudowy 

obiektu hali sportowej . Doszliśmy z Panem Wójtem do porozumienia , że nie 

będziemy wycofywać wniosku. O jego realizacji zdecydujemy w późniejszym 

czasie  

2. Kolejną sprawą jaką się zajęliśmy to podwyżka pensji  dla Wójta. Zdaniem 

członków komisji ze względu na : 

- swoje osiągnięcia,  

- brak danej rewaloryzacji pensji, 

              - niższa pensja niż sąsiedni Wójtowie.  

Pan Wójt powinien otrzymać podwyżkę pensji, czym komisja zajmie się na najbliższym 

spotkaniu i przedstawi swoje propozycje na sesje. 

 

 Przewodnicząca Jolanta Łuszczek poinformowała, że 26 maja obradowała Komisja 

Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Żywnościowej, Handlu i Usług. Proszę panią 

przewodniczącą Jolantę Łuszczek o przedstawienie informacji z obrad komisji. 

W dniu 21 maja odbyła się także komisja rolnictwa .Na posiedzeniu Komisja zrobiła 

objazd następujących dróg 

Racławice za budynkami następnie do Strużyka - Koniec Świata – Bigosy –Jelenie – 

Jeziorki - Folusz – Nowe Stawy – Jelenie – ul. Słoneczna – Kuźnica Grabowska – 

Glinianki –Leśna do ul Wieluńskiej. Kolejnym tematem było usytuowanie lamp. 

Stwierdziliśmy, że pójdziemy w oszczędności  

 

Punkt 7.  Informacja o współpracy z  Państwowym Gospodarstwem Wodnym Wody 

Polskie Zarząd  Zlewni w Kaliszu. 

 

Wojt Gminy poinformował, ze zakończyła się ważna inwestycja zwiększenie zdolności 

retencyjnej  Rzeki struga Kraszewicka przez spiętrzenie wód przedmiotem inwestycji było 

zwiększenie koryta na długości 3,3km. od ujścia rzeki Prosny w kierunki Kraszewic 

odbudowana została wzdłuż  cieku .  
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Wykonawcą była firma Zakład Budowlany Eko Budowa spółka cywilna z Sieradza wartość 

prac 2 414 102,70zł jesteśmy zadowoleni z prac, które zostały wykonane.  

 

Chciałbym podziękować za wykonaną prace bo Gmina Kraszewice jest jedyną Gmina w 

powiecie Ostrzeszowskim gdzie takie zadanie zostało wykonano. Z tego miejsca serdecznie 

dziękuje i chcielibyśmy uśmiechnąć się i prosić o kontynuację przedsięwzięcia zasadne by 

było aby doszło do Jelenii. 

Przedstawiciel Wód Polskich podziękował za zaproszenie cieszy mnie że jesteście 

zadowoleni. W pierwszej fazie zaczęliśmy tą inwestycję 2 lata temu i teraz było 

dokończenie. W tej inwestycji nic nie zmienialiśmy nie prostowaliśmy rzeki zrobiliśmy 

według starego biegu . Powstały nowe przepusty są progi faszynowo kamienne. Cieszymy 

się, że mogliśmy to zrobić. Z mojej strony wspominaliśmy że samorządy rozumieją te 

potrzeby.  Chcielibyśmy się spotkać z Wójtem . Zawieramy teraz porozumienia na rzecz 

kształtowania zasobów wodnych danych rzek. Jeśli są samorządy które działają wspólnie to 

my chcemy zrobić jeszcze pracy na strudze chcemy robić kolejne budowle aby zatrzymać 

wody jeszcze więcej. Tu jest pola do działania dla nas urzędu i Spółki Wodnej. 

Radny Jan Wojtaszek zapytał ponieważ u nas jest rów który bieg swój rozpoczyna w 

Gminie Grabów i idzie przez Gminę Kraszewice i biegnie przez Gminę Grabów i wpada do 

Prosny . czyszczenie tego rowu było w gestii powiatu . później powiat się tego pozbył.  

Problem  polega na tym że nic to nie da jeśli my wyczyścimy a ten rów a Grabów nie. Czy 

jest szansa aby ten rów Wody Polskie przejęły  

Przedstawiciel Wody Polskie wyjaśnił, że Wody polskie zajmują się wodami płynącymi 

czyli rzekami . A rowy podlegają pod starostę. Chyba , że Starosta zleci to Spółce Wodnej . 

Z tego co wiem w Grabowie jest Spółka Wodna i z nimi trzeba porozmawiać 

Radny Jan Wojtaszek zapytał , ponieważ u nas jest Spółka wodna i każdy rów ma swój nr 

działki . Jeśli Spółka wpisuje nr rowu to my nie wiemy gdzie to jest . Prawdopodobnie są 

mapy  i dobrze by było abyśmy do tych map mieli wgląd. Chodzi o ewidencję rowów.  

Przedstawiciel Wód Polski  poinformował, że my mamy takie mapki tylko proszę  do nas 

zawnioskować o te mapy . Najlepiej to zrobić  ze szczebla Komisji Rolnictwa 

Radny Karol Golanowski zapytał ponieważ z tego co się orientuje Wody Polskie przejęły 

nadzór nad zalewem Wielowieś Klasztorna i chciałbym się dowiedzieć jak to teraz wygląda 

czy tam się coś dzieje w tej kwestii. Czy jest jakaś perspektywa przeprowadzenia tej 

inwestycji  

Przedstawiciel Wód Polskich poinformował, że inwestycją zajmuje się zarząd RZGW w 

Poznaniu. Są czynione starania na zapewnienie finansowe bo to koszt ok 1mld zł. jest 

przygotowana dokumentacja jest pozwolenie środowiskowe, są zabezpieczone kolejne 

środki na dokumentację. Jest ujęty we wszelkich programach finansowych . jak będzie już 

dokumentacja to będzie robione według.  spec ustawy przeciwpowodziowej . 

Sołtys Jan Kędzia  zapytał o odwadnianie. Struga Kraszewicka wyschła bo nie ma 

zastawek  i dobrze by było je odnowić. Mamy prośbę o odtworzenie tych zastawek. Aby 

zatrzymać tą wodę . Kolega wcześniej mówił o Spółce Wodnej . Odnośnie rowów. Każdy 
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rów melioracyjny ma swój numer , łatwo jest znaleźć miejsce po numerze rowów. Jeśli 

byłaby możliwość proszę o odtworzenie map rowów  

Przedstawiciel  Wód Polskich poinformował, że  jesteśmy skorzy do  podjęcia działania w 

tym zakresie. Możemy to zrobić przy współpracy Gminy i Spółki Wodnej. Oczekujemy tez 

zaangażowania Gminy i Spółki Wodne. 

Wójt Gminy  poinformował, że jest nasza wola współpracy z Wodami Polskimi ponieważ 

jest to miejscowość rolnicza . Jestem otwarty na rozmowę.  

 

Punkt 8. Informacja z działalności  Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej za 2020 

rok oraz  przedstawienie  potrzeb w tym zakresie. 

 

Informację z działalności przedstawiła kierownik Gops Wanda Skorupa  

Radny Jan Puchała poinformował, że odkąd złożył interpelację dotyczącą Niebieskiej 

Karty dostaje anonimy  

Informacja stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu  

 

 Punkt 9. Sprawozdanie z realizacji programu współpracy Gminy Kraszewice z 

organizacjami  pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 

pożytku publicznego na rok 2020. 

 

Sprawozdanie przedstawił Sekretarz Gminy  

Do sprawozdania radni nie mieli żadnych uwag i zapytań 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu 

 

Punkt 10. Podjęcie  uchwał w sprawie: 
 

  

1) zmian w budżecie Gminy Kraszewice na 2021 rok 

 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik  

Do projektu radni mieli następujące uwagi zapytania: 

Radny Jan Puchała zapytał czy utrzymanie skwerku to na rok 10 tys. zł? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nawozy tylko po naszej stronie. 

Radny Jan Wojtaszek poruszył dwie sprawy: 

Pierwsza to  odnośnie skwerku Radny stwierdził, że powinni to robić interwencyjni , którzy 

pracują w okresie wiosenno – jesiennym. 

W drugiej sprawie radny przypomniał propozycję, którą składał, aby przy okazji budowy 

chodnika ze szkoły na stadion przedłużyć to zadanie do ulicy Ciasnej. Zapytał , czy były 

przeprowadzone z parafią rozmowy w tej sprawie? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że nie ma tam naszych gruntów  
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Do projektu radni  nie mieli więcej uwag i zapytań więc Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 
 
 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 radnych 

przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXX/200/2021 w sprawie  zmian w 

budżecie Gminy Kraszewice na 2021 rok(za – 13 głosów, przeciw – 0 głosów, 

wstrzymało się – 1głos), która stanowi załącznik nr    6 do niniejszego protokołu. 
 

 

2) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2021-2031 

 

Projekt uchwały przedstawiła skarbnik Gminy  

 

Do projektu radni  nie mieli żadnych  uwag i zapytań więc Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 

 

 

       W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 radnych 

przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXX/201/2021 w zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Kraszewice na lata 2021-2031 

        (za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów), która stanowi 

załącznik nr    7 do niniejszego protokołu. 

 

 

3) udzielenia pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego 

Projekt uchwały przedstawiła Pani Skarbnik  

Do projektu radni  nie mieli żadnych  uwag i zapytań więc Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 

 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 radnych 

przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXX/202/2021 w sprawie udzielenia 

pomocy finansowej dla Województwa Wielkopolskiego 

(za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów),  

która stanowi załącznik nr    8 do niniejszego protokołu. 

 

 

4) zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu 

Gminy Kraszewice 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy 

Do projektu Radni mieli następujące uwagi zapytania: 



8 

 

Radny Jan Puchała zapytał czy lokal w starym przedszkolu jest socjalny czy było 

ogłoszenie ? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że wynajęliśmy go na podstawie poprzedniej uchwały i nie jest 

lokalem socjalnym  

Radny Jan Puchała zapytał na jak długo lo9kal został wynajęty? 

Wójt Gminy wyjaśnił, że na czas nieokreślony. Ta i poprzednia uchwała mówi że 

wynajem  jest na czas nieokreślony. I ta i poprzednia uchwała mówi że Wójt może 

wynająć bez zgody rady.  

Radny Jan Puchała stwierdził , że ustawa mówi że aby wynająć lokal powyżej trzech lat 

jest potrzebna zgoda rady a ustawa jest aktem prawnym wyższego rzędu niż uchwala 

rady. 

Wójt Gminy  wyjaśnił, że  są tez przepisy szczególne. 

Radny Jan Wojtaszek zapytał,  o mieszkanie socjalne czy nie byłoby wskazane aby 

przekwalifikować mieszkanie nad ośrodkiem na mieszkanie socjalne. 

Wójt Gminy wyjaśnił, czy w dalszym ciągu obowiązuje upoważnienie Wójta do 

wynajmowanie lokali. 

 

Do projektu radni  nie mieli więcej   uwag i zapytań więc Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 

 

 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 radnych 

przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXX/203/2021 w sprawie  zasad 

wynajmowania lokali wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu Gminy 

Kraszewice 

 (za – 12 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 2 głosy), która stanowi 

załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

5)  wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Kraszewice i 

Miastem i Gminą Grabów nad Prosną w sprawie powierzenia Miastu i Gminie 

Grabów nad Prosną zadań w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, 

zamieszkałym na terenie Gminy Kraszewice dowozu do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Ostrzeszowie w roku szkolnym 2021 / 2022 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz 

Do projektu radni  nie mieli żadnych uwag i zapytań więc Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 
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W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 radnych 

przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXX/204/2021 w sprawie  

wyrażenia zgody na zawarcie porozumienia pomiędzy Gminą Kraszewice i 

Miastem  i Gminą Grabów nad Prosną w sprawie powierzenia Miastu i Gminie 

Grabów nad Prosną zadań w zakresie zapewnienia uczniom niepełnosprawnym, 

zamieszkałym na terenie Gminy Kraszewice dowozu do Specjalnego Ośrodka 

Szkolno-Wychowawczego w Ostrzeszowie w roku szkolnym 2021 / 2022 

 (za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów), która stanowi 

załącznik nr  10 do niniejszego protokołu. 

 

 

6)  określenia średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kraszewice w roku 

szkolnym 2021 / 2022 

Projekt uchwały przedstawił Sekretarz 

Do projektu radni  nie mieli żadnych uwag i zapytań więc Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 radnych 

przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXX/205/2021 w sprawie  określenia 

średniej ceny jednostki paliwa w Gminie Kraszewice w    roku szkolnym 2021 / 

2022 

 (za – 14 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymało się – 0 głosów), która stanowi 

załącznik nr    11 do niniejszego protokołu. 

 

 

7) ustalenia maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych 

zasad usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na 

terenie Gminy Kraszewice 

 

Do projektu radni  nie mieli żadnych uwag i zapytań więc Przewodniczący Rady Gminy 

zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem przedstawionego projektu uchwały? 

 

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 radnych 

przyjęła projekt uchwały i podjęła uchwałę Nr XXX/206/2021 w sprawie  ustalenia 

maksymalnej liczby zezwoleń na sprzedaż napojów alkoholowych zasad 

usytuowania miejsc sprzedaży i podawania napojów alkoholowych na terenie 

Gminy Kraszewice 

 (za – 9 głosów, przeciw – 4 głosy, wstrzymało się – 1 głos),  która stanowi załącznik 

nr    12 do niniejszego protokołu. 
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8) wprowadzenia na terenie Gminy Kraszewice ograniczenia w godzinach nocnych 

sprzedaży napojów alkoholowych przeznaczonych   do spożycia poza miejscem     

sprzedaży.   

Radny Jan Puchała zapytał czy my jako Rada Gminy możemy zawnioskować aby 

zamknąć sprzedaż alkoholowych na Orlenie  

Wójt Gminy  mówił, że myślą aby zamknąć sprzedaż na stacjach, ale nie 

wychodźmy przed szereg. 

Radny chciałby poznać informacje sołtysa na ten temat ponieważ dostali pismo , że 

jeśli nie odpowiedzą tzn. że są za. 

Sołtys Jan Kedzia poinformował, że od tego są Radny aby zdecydować  

Radna Małgorzata Broniecka poinformowała, że ta uchwała nie spowoduje 

zmniejszenia spożycia alkoholu  

 

W wyniku jawnego głosowania stwierdził, że Rada Gminy w obecności 14 radnych nie 

przyjęła projektu uchwały i nie  podjęła uchwały 

(za – 0 głosów, przeciw – 13 głosów, wstrzymało się – 1 głos), 
 

 

 Punkt  11. Interpelacje i zapytania Radnych.  

Ne było żadnych interpelacji  

 

Punkt 12. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 

 

Punkt 13. Wolne wnioski i informacje. 

Radna Małgorzata Broniecka poinformowała o zebraniu wiejskim dotyczącym progów 

zwalniających i na tym spotkaniu większość była za progami. 

Radny Jan Wojtaszek zwrócił się z prośbą do Komisji Rewizyjnej aby przy okazji 

rozpatrywania sprawozdania finansowego za ubiegły rok zajęła się rozliczeniem dotacji dla 

Spółki Wodnej za 2019r.  która nie została rozliczona i  dotacją za 2020 rok  

 

Radna Małgorzata Broniecka , że skonsultuje to z komisją i podejmą decyzję 

 

 

14. Zakończenie obrad  
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy Artur 

Chowański podziękował Radzie Gminy, Wójtowi Gminy, Skarbnikowi Gminy, sołtysom i 

pozostałym uczestnikom za udział w obradach - zamykając tym samym o godz. 15:36 

XXX sesję Rady Gminy Kraszewice.  
    

   Protokołowała:                                                                          Sekretarz Obrad                                                   
 

    /-/ Lidia Plewa                                 /-/   Sylwia Kolenda  
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